
  
  
§  1 (5 ) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-09-23  
 
 
Tid: Kl 10.00-11.30 
 
Plats: Selet 
 Förvaltningsbyggnaden, Storgatan 27 
 
Ledamöter Helena Öhlund, KS ordförande 
 Sterling Nilsson, DHR 
 Vanja Nordlund, Reumatikerna 
 Anita Karlsson, PRO 
 Aina Hortlund, SKPF 
   
Övriga Hans Nyberg, socialchef 
 Agneta Ahl, sekreterare 
 
   
 
Justeringsdag: 2014-09-30 
 
Paragrafer: § 25 - 27 
 
Justerare: Aina Hortlund 
 
 
 
 
Agneta Ahl Helena Öhlund Aina Hortlund 
sekreterare  ordförande justerare 
   
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 
 

ANSLAGSBEVIS 
Justeringen har tillkännagivits via anslag 

 
Organ Handikapp- och pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum 2014-09-23 
 
Protokollet är anslaget  2014-09-30 – 2014-10-22 
 
Förvaringsplats för protokoll Kommunledningskontorets arkiv  
 
 
 
 Agneta Ahl 
 



  
  
§  2(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-09-23  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
KHPR § 25 Dnr 55/14-701 
 
DELGIVNINGAR 
 
Sammanfattning av ärendet 
Följande delgivningar anmäls. 
 
 Information från miljö- och byggchef om sökt och beviljat stöd för 2014 från 

Boverket för inventering av tillgänglighet i flerbostadshus 2015 
 KS-beslut § 95/14 – Revisionsrapport – Granskning av äldreboendes 

näringsintag 
 KS-beslut § 111/14 – Prestationsersättning för äldres behov i centrum. 
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
____ 
 
 
 



  
  
§  3(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-09-23  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 

KHPR § 26 Dnr 266/14-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE 
 
Sammanfattning av ärendet 
Samrådsgruppen har anmält följande ärenden till dagens sammanträde. 
 
1. ”Angående bygget av Storgatan etapp 2 så vill rådet vara med så att inte 

samma misstag görs som med etapp 1. (Gäller mot Järnvägen) 
2. Rullstol bör finnas tillgänglig för lån på Fluxen. Kan vara inne på visnings-

miljön. Taxi kan ju få koden till lokalen. 
3. Privata Q-park ska ju börja kontrollera parkering i Älvsbyn där bland annat 2-

timmarsregeln gäller. Gruppen anser att det är viktigt att gå ut med informa-
tion till kommunmedborgarna vad som gäller innan. 

4. Vilka, vem kan söka om Lomtjärnsparken under sommaren? Vilka är krite-
rierna för att göra detta? 

5. Utbildas inte vikarier i hemtjänsten hur att sortera soporna hos brukarna? 
6. Varför finns det inte kärl till sortering av glas och metall ute i byarna? Det bör 

väl finnas tillgängligt för alla”.  
 
Handikapp- och pensionärsrådet  
 
Punkt 1 ovan – Storgatan etapp 2. Trafikverket och kommunen arbetar till-
sammans just nu för att se hur man skulle kunna utveckla den nedre delen av 
Storgatan och göra den attraktivare. Under hösten arrangeras tre stycken träffar 
med berörda som får säga sitt. 
 
Rådets beslut  
Sterling Nilsson representerar rådet vid den workshop om hållbar samhälls-
planering som Trafikverket inbjudit till den 26 september och 6 oktober. 
 
 
Punkt 2 ovan – Placering av rullstol på Fluxen. Rådets ordförande har förgäves 
sökt arbetsterapeut för att höra om möjligheten att få tillgång till en begagnad 
rullstol till Fluxen. 
 
Rådets beslut 
Uppdrar till ordförande att undersöka möjligheten att placera en rullstol i foajén 
på Fluxen. 
 
 
Forts. 



  
  
§  4(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-09-23  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 26 Dnr 266/14-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE, forts 
 
Punkt 3 ovan – Parkering 
Information om den förändrade parkeringssituationen har gjorts i Älvsbybladet 
samt Älvsbyn just nu.  
 
Rådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
 
Punkt 4 ovan – Lomtjärnsparken 
Anders Nilsson, VD Älvsbyns Fastigheter har informerat, via e-post, om svårig-
heter med att få någon som ansvarar för cafédriften i Lomtjärn. Nu senast i 
sommar har Mucho ekonomisk förening skött detta. De har ett avtal som om det 
inte sägs upp av någondera parten så har de förtur till omförhandling för ett nytt 
avtal.  
 
Anders Nilsson säger även att finns det intresse från organisationer/föreningar att 
ta över driften så går det bra att anmäla detta till Fastighetsbolaget. 
 
Rådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
 
Punkt 5 ovan – Sopsortering 
Ordförande påtalar att hemtjänstpersonalens fokus är vårdtagarna. 
 
 
Punkt 6 ovan – Kärl för sortering av glas och metall i byar 
Ordförande informerar om detta är en kostnadsfråga att det inte finns kärl till 
sortering av glas och metall i ute i byarna. 
 
Rådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
____ 
 
 



  
  
§  5(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-09-23  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 27 Dnr 67/14-701 
 
INFORMATION 
 
Sammanfattning av ärendet 
Information lämnas enligt nedan. 
 
 
 Ordförande gav en ”glödhet” redovisning från budgetberedningens samman-

träde den 22 september.  
 

 Socialchefen informerar om implementeringen av förstudien framtida äldre-
omsorg. I december 2013 beslutade kommunstyrelsen om bifall till resultat-
rapporten ”Översyn av äldreomsorgen i Älvsbyns kommun” samt att 
återrapportering ska ske kontinuerligt.  

 
Nedan beskrivs delar av det förändringsarbete som genomförts under året. 
- Enhetschefsutveckling i verksamhetsnära ledarskap. Ett årshjul är framtaget för att 
tydliggöra arbetet med ledning styrning och kontroll. 
- Ny organisation och verksamhetsstruktur. Ny teamsamverkan i två nya områden är 
genomförd. Dagliga ROS-möten (resurs- och samordningsmöten är genom-
förd. 
- Ny hemtjänstorganisation är genomförd där ytterliga en hemtjänstgrupp 
tillkommit och där de två dagliga verksamheterna numera ingår. 
- Ny struktur i särskilt boende där ansvaret för de två korttidsverksamheterna är 
organiserat under samma chef i den nya enheten på Nyberga. Detta för att på 
ett effektivare sätt kunna samordna insatser. 

 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Med godkännande lägga informationen till handlingarna. 
 
___ 
 
 


